

# St. Joan of Arc Secondary School

聖貞德中學

Address:

55 Braemar Hill Road, North Point, Hong Kong

地址:

香港北角寶馬山道五十五號

Tel.電話:

2578 5984

Fax. 傳真: 2578 5725

Website 網址: www.sja.edu.hk

17 October 2025

Dear Principal,

### <u>Invitation to SJASS Information Day, 70th Anniversary Variety Show</u> and Inter-Primary School STEAM Invitational Competition

I am pleased to share that St. Joan of Arc Secondary School has seen steady improvement and growing recognition within the community, thanks in part to the strong support from partners like you. Our recent S1 student recruitment has nearly reached full capacity, an achievement that reflects our shared commitment to quality education.

To familiarise students and parents with our school's environment and offerings, we will be holding **Information Day** on **Saturday**, 6 **December 2025** and **Saturday**, 3 **January 2026**. You and your students are sincerely invited to attend these events. Detailed information is provided in the attached document.

We also proudly present two special events:

- 70<sup>th</sup> Anniversary Talent Variety Show Celebrating our school's history and showcasing the talents of our students, alumni and your students.
- Inter-Primary School STEAM Invitational Competition Fostering students' creativity and problem-solving skills and unleashing students' potential in STEAM

We warmly extend this invitation to your teachers and students to participate in these events. Further details and registration guidelines are included in the attachments.

Your support and participation would be greatly appreciated and would contribute significantly to the success of these events. Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact our executive officer Mr David CHUEN at 2578 5984.

Thank you for your continued collaboration, and we look forward to welcoming you and your students.

Yours sincerely,

YUEN Cheung Oi Principal

St. Joan of Arc Secondary School

型身德中學 HONG KONG

Encl.: Leaflets on Information Day, 70th Anniversary Variety Show and Inter-Primary School STEAM Invitational Competition



# St. Joan of Arc Secondary School

### 聖貞德中學

Address:

55 Braemar Hill Road, North Point, Hong Kong

地址:

香港北角寶馬山道五十五號

Tel.電話:

2578 5984

Fax.傳真: 2578 5725

Website 網址: www.sja.edu.hk

#### 尊敬的校長:

#### 誠邀參加聖貞德中學資訊日、70周年校慶綜藝匯演及小學校際 STEAM 邀請賽

敝校聖貞德中學近年持續進步,得蒙社區日益認可,此成果實有賴各夥伴學校如 貴校的鼎力支持。近年,本校中一收生人數幾近滿額,正反映我們對優質教育共同追求的成果。

為讓學生及家長更深入了解本校的學習環境與教學特色,我們將於 2025 年 12 月 6 日(星期六)和 2026 年 1 月 3 日(星期六)舉行學校資訊日。誠邀 貴校師生蒞臨參與,活動詳情請參閱附件。

我們更榮幸舉辦兩項特別活動:

- 70 **周年校慶綜藝匯演** 慶賀本校里程碑,並展示本校師生、校友及 貴校學生的 多元才華。
- 小學校際 STEAM 邀請賽 發揮學生在 STEAM 範疇的才華及潛力。

現誠邀 貴校師生積極參與上述活動。詳細內容及報名指引請參閱附件。您的支持與參與 對活動的成功至關重要。如有任何查詢,敬請賜電 2578 5984 與本校行政主任全先生聯絡。

感謝 貴校一直以來的衷誠合作,期待與 閣下和 貴校學生共聚交流。

敬祝

教安



聖貞德中學校長



阮章凱 謹啟

2025年10月17日

附件:資訊日、70 周年校慶綜藝匯演及小學校際 STEAM 邀請賽活動簡介

## SJASS Information Day 2025-2026 聖貞德中學資訊日 2025-2026

Date 日期:	Saturday, 6 December 2025	Saturday, 3 January 2026
	2025年12月6日(星期六)	2026年1月3日(星期六)
Time 時間:	9:00am – 1:00pm	9:00am – 1:00pm
	2:00pm – 4:00pm	
Programme:	1. S1 Admission Talk 升中講座	1. S1 Admission Talk 升中講座
內容	2. School Tour 學校導賞	2. School Tour 學校導賞
2011 (2011) 2011 (2011) (2011) (2011)	3. Game Booths 攤位遊戲	3. Game Booths 攤位遊戲
	4. STEAM Competition 小學校際	4. Variety Show 綜藝匯演
	STEAM 邀請賽	
	5. Variety Show 綜藝匯演	

Please scan the QR code if you would arrange your students to join the Information Day. 如能安排 貴校學生參與資訊日,請掃描此二維碼。

Should you have any enquiries, please do not hesitate to contact Mr CHOW Chun Wai at 2578 5984. 如有任何查詢,敬請聯絡周縉緯老師(電話:2578 5984)。

# SJASS 70<sup>th</sup> Anniversary Variety Show 2025-2026 聖貞德中學 70 周年校慶綜藝匯演 2025-2026

Date: Saturday, 6 December 2025 and Saturday, 3 January 2026

日期: 2025年12月6日(星期六)及2026年1月3日(星期六)

Time: 10:30 am - 12:00 nn (6/12/2025 & 3/1/2026); 2:30 pm - 4:00 pm (6/12/2025)

時間: 上午 10:30 - 中午 12:00 (6/12/2025 & 3/1/2026); 下午 2:30 - 4:00 (6/12/2025)

Venue: St. Joan of Arc Secondary School

地點: 聖貞德中學

St. Joan of Arc Secondary School is proud to present the 2025-2026 Variety Show, a vibrant celebration of creativity and performing arts! This event provides a fantastic platform for students to express themselves, build confidence, and share their passion with the community.

聖貞德中學舉辦「70 周年校慶綜藝匯演 2025-2026」,一場充滿活力與創意的表演藝術盛典!本次活動為學生提供絕佳平台,盡情展現自我、建立自信,並與社區分享他們的熱情與才華。

Diverse performances include vocals, bands, instrumental performances, dance, poetry & recitals and many more. We welcome all forms of talent!

表演形式豐富多樣,包括:唱歌、樂隊、樂器演奏、舞蹈、詩歌朗誦等,歡迎所有形式的才藝參與!

To witness performances not just from our current students, but also from our alumni and teachers, making it a truly unique and celebratory event.

您不僅可以欣賞到本校現屆學生的精彩演出,還將見證校友和老師的傾情表演,共同打造一場獨特而難忘的慶典。

We cordially invite teachers and students from primary schools to participate as performers. Share your unique talents and help us create an unforgettable mosaic of performances, creating a rich and inspiring cultural exchange.

我們誠邀各小學的師生以表演者身份參與活動。分享你們的獨特才華,與我們共同編織一場續紛多彩的演出,促進深層次的文化交流與啟發。

Please scan the QR code to complete the registration form by 30 November 2025. 請掃描此二維碼,於 2025 年 11 月 30 日或之前填寫報名表。



Upon registration, our team will contact you to confirm details and make necessary arrangements. 成功報名後,我們的團隊將與您聯繫,確認細節並作出安排。

For enquiries, please contact Mr CHAN Cheuk Man at 2578 5984. 如有查詢,請聯絡陳卓文老師(電話:2578 5984)。